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 :וכחיםנ

 חברים:

 רה"ע  - מר יעקב פרץ

 מ"מ וסגן רה"ע - עו"ד מימון טולדנו

 חבר - מר אברהם מועלם

 חבר - מר ציון אסולין

 יועצת רה"ע למעמד האישה -   גב' פרידה אורן

 חברה -  "ד מירב ברגר עטרהע

 חבר -   מר הרצל יהודה

 חבר -   מר רועי בן שלוש

 חברה -   שטרניק עו"ד עדנה

 חבר - מר איגור קמר

 חבר -   עו"ד יורם צברי

 חבר - מר אבני מתי

 חבר -  מר אברהם גרינבלום

 סגן רה"ע -   מר אריה מיזלס

 עוזרת רה"ע -   גב' סימה הירשל

 סגל:

 יועץ משפטי - עו"ד יוסף סגל

 מבקר העירייה -   עו"ד אלישע שלם

 

 על סדר היום:

 

 ישיבת מועצה מן המנין קרית אתא

 (8.2011.24) חתשע" ח' בשבט, רביעיביום 
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 .10.1.18-, עפ"י פרוטוקול ועדת התמיכות מ2018תמיכות תקציב אישור  .1

 אישור החלטות ועדת הכספים: .2

 לפי הפירוט:₪  90,000חיבורי חשמל לביתני שמירה )בבי"ס(  18 פתיחת תב"ר 2.1 

 לפי הפירוט:  

 ₪  67,500  משרד החינוך 

 ₪  22,500  קרנות רשות 

 ₪  484,552( בסכום 2221שינוי מקורות מימון תב"ר שדרוג רחובות שונים ) 2.2 

 לפי הפירוט: 

 ₪  484,552תחבורה  משרד ה 

 ₪( 484,552)   קרנות הרשות 

 ₪  15,000,000   :התב"ר נותר ללא שינוי 

 ₪,  30,000( בסכום 2017) 2208הגדלת תב"ר נגישות אקוסטית  2.3 

 ₪  30,000גן דליה )כיתה אחת( ₪.  240,000לסכום ₪  210,000מסכום  

  לפי פירוט: 

 ₪  30,000  משרד החינוך 

 ₪  57,046סכום ( ב2188שינוי מקורות מימון תב"ר מיזוג אולם גבעת טל ) 2.4 

 לפי הפירוט: 

 ₪  57,046   משרד התרבות והספורט 

 ₪( 57,046)  קרנות הרשות 

 ₪  700,000 התב"ר נותר ללא שינוי: 

 לפי פירוט:₪  7,761,000הקמת בי"ס נועם שלב א' בסכום פתיחת תב"ר  2.5 

 ₪  5,411,140  משרד החינוך 

 ₪ 2,349,860  קרנות הרשות 
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 לפ ר ו ט ו ק ו 

 

 ת מועצת העיר שמן המניין. אני שמח לפתוח את ישיבערב טוב לכולם.  ע:”י. פרץ, רה

 

 10.1.18-מ, עפ"י פרוטוקול ועדת התמיכות 2018אישור תמיכות תקציב  .1

אישור תמיכות תקציב שנת  1סעיף על סדר היום אישור ועדת כספים.  ע:”י. פרץ, רה

אני חוזר על ההחלטה שמסרנו עפ"י פרוטוקול ועדת התמיכות.  2018

 לכם בועדת התמיכות, וזה ככה: 

 ₪. 1,659,000קבוצת הכדורגל מכבי קרית אתא  

 ₪. 1,700,000אליצור קרית אתא כדורסל  

 ₪. 1,025,000העמותה לקידום הכדורעף  

 ₪.  40,000אליצור קרית אתא טניס שולחן  

 ₪.  60,000מועדון שחיה קרית אתא  

פה אחד אנחנו מאשרים אלה התמיכות שאושרו ע"י הועדה. מי בעד?  

 את החלטת ועדת התמיכות.

 

 אישור החלטות ועדת הכספים: .2

 לפי הפירוט:₪  90,000חיבורי חשמל לביתני שמירה )בבי"ס(  18פתיחת תב"ר  2.1 

 לפי הפירוט:  

 ₪  67,500  משרד החינוך 

 ₪  22,500  קרנות רשות 

 ₪  484,552( בסכום 2221מקורות מימון תב"ר שדרוג רחובות שונים )שינוי  2.2 

 לפי הפירוט: 

 ₪  484,552  משרד התחבורה 

 ₪( 484,552)  קרנות הרשות 

 ₪  15,000,000  התב"ר נותר ללא שינוי:  

 ₪,  30,000( בסכום 2017) 2208הגדלת תב"ר נגישות אקוסטית  2.3 
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 ₪  30,000גן דליה )כיתה אחת( ₪.  240,000לסכום ₪  210,000מסכום  

  לפי פירוט: 

 ₪  30,000  משרד החינוך 

 ₪  57,046( בסכום 2188שינוי מקורות מימון תב"ר מיזוג אולם גבעת טל ) 2.4 

 לפי הפירוט: 

 ₪  57,046   משרד התרבות והספורט 

 ₪( 57,046)  קרנות הרשות 

 ₪  700,000  נותר ללא שינוי התב"ר 

 לפי פירוט:₪  7,761,000פתיחת תב"ר הקמת בי"ס נועם שלב א' בסכום  2.5 

 ₪  5,411,140  משרד החינוך 

 ₪  2,349,860  קרנות הרשות 

אישור החלטות ועדת כספים. פתיחת תב"ר חיבור חשמל לביתני שמירה  ע:”י. פרץ, רה

 ₪.  22,500וקרנות הרשות ₪  67,500משרד החינוך ₪.  90,000על סך 

של שינוי מקורות מימון תב"ר שדרוג רחובות שונים בסכום  2.2סעיף  

₪.  484,552מקרנות הרשות ₪,  484,552משרד התחבורה ₪  484,552

 ₪.  15,000,000התב"ר נותר ללא שינוי 

מסכום של ₪  30,000נגישות אקוסטית בסכום של  הגדלת תב"ר 2.3 

זה הגידול וזה לגן דליה. סך הכול ₪.  240,000לסכום של ₪  210,000

 ₪.  30,000משרד החינוך 

 57,000שינוי מקורות מימון תב"ר מיזוג אולם גבעת טל בסכום של  2.4 

קרנות הרשות ₪,  57,046הפירוט הוא משרד התרבות והספורט ₪. 

 ₪.  700,000התב"ר נותר ללא שינוי ₪.  57,046ההון שלה מפחיתה מ

₪  7,861,000ביה"ס נועם שלב א' בסכום של פתיחת תב"ר הקמת  2.5 

 ₪.  2,349,860וקרנות הרשות ₪  5,411,140לפי הפירוט: משרד החינוך 

 אני מודה לכולם.. פה אחדמישהו מבקש להתייחס? מי בעד?  

השתתפות הרשות המקומית, מדובר  בנושא של בית הספר, יש שם את 

בשינוי, משרד החינוך עדיין לא הצליח לסגור את זה מול משרד האוצר, 
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, משהו 8%-ל 5%בשינויים של מעברים ציבוריים בתוך הבניין עצמו בין 

 שמגדיל את ההשתתפות שלנו. 

לקחנו אחריות על זה עד שמשרד האוצר יחד עם משרד החינוך יגבשו  

בנוסף לעוד ₪ מות. המשמעות של זה מיליון ומשהו ביניהם את ההסכ

כמה מטרים שנדרשנו להרחיב את בית הספר מתוך סך כל הפרוגראמה 

של בית הספר וכמובן האדריכלות שבתוך בית הספר נבחרה להוציא עוד 

לטובת בית הספר. אז לכן הסכום הזה של ההשתתפות חלל אחד 

 כל, העצמית. מקווה מאוד שנצליח לקבל את

 מתי זה קורה? ובר:ד

 מייידי. אנחנו כבר יוצאים החוצה. אז תודה רבה לכולם.  ע:”י. פרץ, רה

 

 סוף הישיבה

 


